
Besal� tindr� aquest any una sala de vetlles, reclamada des

de fa temps

El nou equipament, que construir� i gestionar� M�mora, evitar� que els besaluencs hagin

de despla�ar-se als tanatoris de Banyoles i Olot

El cementiri de Besal炭, que recentment ha estat

objecte d'unes obres de millora. Foto: R. E.

L'Ajuntament de Besal� i M�mora han tancat un acord pel qual

l'empresa de serveis funeraris obrir� una sala de vetlles en aquest

municipi. Les futures instalálacions es condicionaran en una nau ja

existent de la zona industrial i, si es compleixen les previsions,

entraran en servei abans de f inal d'any. En l'actualitat, els

besaluencs fan servir els tanatoris d'Olot i, sobretot, de Banyoles.

El fet d'haver-se de traslladar familiars i amics quan es produeix una

defunci� ha estat motiu de queixes des de fa molt de temps i per

aix� el consistori va iniciar converses amb M�mora per mirar de

trobar-hi una soluci�, va explicar ahir l'alcalde, Llu�s Guin�.

Proposta alternativa

La nau on se situar� la sala de vetlles de Besal�, que condicionar� la mateixa empresa que donar� el servei,

est� situada a la zona industrial de la sor tida del poble en direcci� a Olot. Tindr� dues sales, un vest�bul, unes

of icines i lavabos, a m�s de l'espai de treball dels t�cnics. L'aprof itament d'una nau ja existent ha estat una

alternativa a una proposta de l'Ajuntament que s'ha descar tat per motius econ�mics. Inicialment es pensava

construir un edif ici de nova planta en uns terrenys municipals, situats en una zona d'equipaments. El consistori

f ins i tot havia redactat, l'any 2008, un projecte consistent en un edif ici d'un sol nivell i equipat amb els espais

indispensables. El pressupost era, sis anys enrere, de 100.000 euros.

Sense la consulta

L'any passat l'Ajuntament va anunciar que faria una enquesta per esbrinar si els ve�ns estarien d'acord que

s'obr�s una sala de vetlles. La consulta no es va arribar a fer, per� es va continuar amb la idea de fer

l'equipament. ÒNo calia l'enquesta; era clar que la sala �s necess�ria, ja que la gent ens la reclamava des de feia

molts anysÓ, va aclarir l'alcalde.
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